
Bestyrelsesmøde Afd. 7 Den. 05.05.2022 

Afbud: Anni 

 

1. Velkomst ved Formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – Godkendt 

4. Orientering fra Formanden 

• Der er Repræsentantskabsmøde den 10.05.2022 – Bestyrelsen deltager. 

• Bestyrelsen har fået oplysning om at nogle af hængslerne i nogle boliger ved 

vinduerne er gået i stykker. Årsagen er ikke oplyst, men bestyrelsen ønsker 

administrationen er obs. Og forudseende for om dette er en tendens ved alle 

vinduerne ifb. med renoveringen i blokkene afd. 7 og forholder sig til dette. 

• Anders orienterer om udkast til beboermødet den 06.09.2022 som er udsendt af Jens 

Erik til Anders. 

• Svendåge henviser til at beboerne som stiller ting i genbrugsrummet ved 

Miljøgården eller henter ting rydder op efter sig, eller sætter tingene pænt ind og på 

plads, hvis man ikke kan bruge det. 

• Bestyrelsen henstiller til at Krolf rummet får leveret maling som er lovet i oktober 

2021 – der kan rettes henvendelse til Henrik fra krolf folket. 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen – Svendåge refererer herfra. 

6. Kasserens beretning – Intet at berette 

7. Sommerfest, børnedag, loppemarked 

• Dato 20 august 2022 

• Tivoli er bestilt 

• Spejderne er booket 

• Der arbejdes videre med resten.. 

8. Forårsrundering 

• Henny var med til Administrationens rundering, og meddelte hvad Anders og Henny 

på bestyrelsens vegne havde observeret, som kunne trænge til kærlig hånd mm. i 

hele afd. 7 

9. Tysklandsturen 

• Bussen er booket til den 5 november 

10. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning 

• Nr Uttrup Skole har efterspurgt om økonomisk støtte til maling af tunnel til skolen 

og kirken. De ønsker 5000 kr. fra bestyrelsen og projektet er i samarbejde med 

Johnny Hefty, kommune og skolen. – Bestyrelsen synes det lyder som en rigtig god 

ide, men henviser til at skolen må rette henvendelse til Sundby-Hvorup Boligselskab 

for økonomisk støtte, og ikke gennem afd. 7 bestyrelses aktivitetskasses budget, men 

bestyrelsen ønsker at administrationen bakker op om dette initiativ, og yder det 

ønskede bidrag. 

• Partyklubben har anmodet om tilskud til deres årlige tur på 3800 kr – Bestyrelsen 

godkender dette, og ønsker dem en god tur. 



11. Eventuelt 

• Forslag fra Henny om indvielse af de kommende nye grillpladser – Bestyrelsen 

synes det er en god ide, og bakker op. Det skal være ved grille ved legepladsen. 

Nærmere info følger 

• Beboer oplyser at Viktoriagade 17-19 er nedløbsrørene afsluttet med røde 

plastslanger på bagsiden af altanerne – bestyrelsen spørger administrationen om dette 

er en varig eller midlertidig løsning? 

 

Næste møde efter sommerferien 02.08.2022 kl 16.00 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ 

 

 

 


